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年 月 日，財政事務及庫務局局長馬時亨宣布仙股除牌。

董建華鑑於第一屆特首任期中，由於公務員系統對其管治起了很大的阻力。故於

其第二屆任期開始前，宣佈在 月 日開始，廢除「公務員治港」方式，推行仿

照美國部長制度的「高官問責制」。在政策推行不足三個月，當時行政長官董建

華委任馬時亨，出任財經事務及庫務局局長。他上任後不足一個月，在香港交易

所發表諮詢文件，建議將股價連續 個交易日低於港幣 角的主板上市公司股票

除牌。引起財經界人士及投資者不滿，事件更令部份細價股票大幅下跌，引發不

足一元（俗稱「毫股」和「仙股」）的股災，不少投資者因此損失慘重。被傳媒

稱為「仙股」事件，輿論更指馬時亨應為事件引咎辭職。香港立法會就事件召開

特別會議，傳召馬時亨作供，他在會上稱剛剛上任「沒有時間細看有關文件」，

最後馬時亨在 月 日就事件向公眾道歉，並作 度鞠躬，而當時的香港交易

所行政總裁鄺其志則在其後辭職，而 角除牌等建議在兩年後宣佈擱置。

7月16日 Carrie Admin 同事Carrie 放年假4天。

7月5日 Carlos Carlos 一歲啦。 Happy Birthday!!

7月1日 回歸 回歸紀念，令投資者懷緬過去97年港股

熾熱的日子。

6月30日 美麗蘭花 客家人送來美麗蘭花賀羅太牛一。

6月25日 iBond 香港政府2013 iBond (4218) 正式上市。

6月11日 核數 又到一年一度的核數，個別客戶應已收到本年度3月底的存

倉及交易紀錄，麻煩客戶核實紀錄後簽名

並用回郵信封寄回。謝謝。

6月6日 Sindy Sindy台灣帶來手信 「太陽餅」，跟香

港的老婆餅一樣咁好食。

吳小姐呀! 我最近申請?IBOND香港政府債券呀! 可唔可以一上市就沽?去? 可唔可以

提貨咁提出?? 未到期係咪無息收? 其實同其他IPO申請係咪多D手續? 這位客家人不

用那?緊張, 這次六月?IBOND巳經係第三批了！申請手續同其他IPO都無乜分別, 但

特別重要係要確認客家人的身份證號碼及名稱無誤, 若果有身份證號碼不符或相同就有

機會取消申請資格! 如果想入貨同沽貨同普通股票買賣無分別, 但因為二手市場未必會

活躍及可能無買家, 通常都係等到期回購, 或其價位上揚便考慮獲利! 至於利息係在投

資年期內定期交付, 不是到期後一次過俾利息! 若果於中途沽售就需要計算利息部份, 

因為要看付息日及到期日, 這方面會由我們交收部同事負責計算, 不用各客家人煩惱! 

因為所有債券都是以電子記錄, 所以同普通股票不同係唔可以提出來的! 如果對IBOND

仍有特別疑問、可在辦工時間內向羅沙同事們查詢! 
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?六月頭，黃小姐請左大假去旅行，今次又係去佢

最愛既台灣，差唔多一年去一次。吳小姐一聽到佢

話去台灣旅行即刻問：你又去台灣呀？台灣邊有野

行架！黃小姐就係鐘意台灣悠閒既生活節奏，放假

就係要休息下，洗滌自己既心靈，叉足電再返黎拼

博。所以黃小姐每年都去一次台灣，去郊外行下、

放鬆下。不過真係辛苦吳小姐同一眾同事們，要接

手黃小姐既工作，黃小姐在此謝過！近排公司?光

管唔知係咪夾埋一齊壞，每個禮拜都有光管眨下眨

下，好在公司有梁生?度，幫手擔梯上去換過?新

既光管，麻煩晒啦！
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